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سارقان قاپ زن در ميدان رازي دستگير شدند
رئي��س کلانت��ري ۱۱۵ رازي، ضم��ن 
اش��اره به دس��تگيري دو سارق قاپ زن 
در مح��دوده مي��دان قزوين، گفت: اين 
متهم��ان دقايقي پس از س��رقت تلفن 
همراه يک ش��هروند، دس��تگير شدند. 
ب��ه گزارش مهر، س��رهنگ "مرتضي 
بيرانوند" در تشريح اين خبر گفت: صبح روز جمعه ماموران گشت 
انتظامي اين کلانتري در حال گشتزني در اطراف ميدان قزوين بودند 
که فريادهاي يک زن و افرادي که در محل بودند توجه آنها را جلب 
کرده و براي رس��يدگي به موضوع به محل اعزام ش��دند. وي افزود: 
زماني که ماموران به محل رسيدند دو موتورسوار را مشاهده کردند که 
در حال فرار از محل هستند و شهروندان با فريادهاي خود آنها را دزد 
و کيف قاپ خطاب کرده و در تعقيب آنها هستند. اين مقام انتظامي، 
عنوان داشت: بلافاصله ماموران به تعقيب هر دو موتورسوار پرداخته 
و در نهايت هر دو را در يکي از پياده روهاي خيابان کارگر، دستگير و 

به همراه مالباخته و شاهدان به کلانتري منتقل کردند.

ميخ ۵ سانتي از قلب کودک دزفولي خارج شد
مدير روابط عمومي دانش��گاه علوم پزش��کي دزفول گفت: اکيپ 
جراحي قلب بيمارس��تان بزرگ دزفول در يک عمل موفقيت آميز 
يک ميخ پنج سانتي متري را از قلب کودکي پنج ساله خارج کرد. 
به گزارش مهر فريدون جعفريانفر عنوان کرد: شامگاه جمعه پسر 
بچه اي پنج ساله به دليل فرو رفتن ميخ به ناحيه قفسه سينه و قلب 
وي از شهر شوش به بيمارستان بزرگ دزفول منتقل شد. وي افزود: 
ميخ پنج س��انتي از ناحيه بطن چپ وارد قلب اين کودک ش��ده بود 
که خوشبختانه تيم جراحي قلب اين بيمارستان به سرپرستي دکتر 
س��بحانيان جراح قلب همچنين بيهوشي قلب،پزشک متخصص 
داخلي قلب و کمک جراح در يک عمل جراحي ۲ ساعته اقدام به 
بازکردن قفسه سينه و خارج کردن ميخ از قلب اين کودک خردسال 
شدند. مدير روابط عمومي دانشگاه علوم پزشکي دزفول عنوان کرد: 
پس از خروج ميخ، عمليات ترميم قلب نيز با موفقيت انجام شد و 
هم اکنون بيمار در بخش قلب بيمارس��تان بزرگ دزفول بس��تري 
است. جعفريان فر اضافه کرد: در اين زمان کودک حادثه ديده کاملا 

هوشيار بوده و وضعيت عمومي بسيار خوبي دارد.

تهيه پايپ شيشه منجر به آتش سوزي شد
تهيه پايپ شيشه در يک مجتمع مسکوني منجر به آتش سوزي 
شد. به گزارش ميزان، سرهنگ عليرضا شعبان پور رييس کلانتري 
۱۱۸ ستارخان با انتشار اين مطلب گفت: ساعت ۱۰ صبح روز گذشته 
)ش��نبه( آتش س��وزي در پارکينگ مجتمع س��ه طبقه اي در محله 
طرش��ت اعلام و ماموران به محل حادثه اعزام ش��دند. وي گفت: 
فردي ۴۷ س��اله در قس��مت پارکينگ خانه که متعلق به خواهرش 
است زندگي مي کرد و محل را نيز تبديل به تهيه پايپ هاي شيشه 
کرده بود. سرهنگ شعبان پور اضافه کرد: کارشناسان درخصوص 
علت دقيق بروز حريق در حال بررسي موضوع هستند. ضمن اينکه 
از محل تعداد ۶۰ پايپ و تجهيزات س��اخت آن و نيز يک دس��تگاه 

موتورسيکلت مسروقه کشف شد.

به ازاي هر 43 ساعت يک روستاي استان 
خوزستان از گاز طبيعي بهره مند شده است

تجارت-استان خوزستان:سيد ناصر حسيني نژاد با اعلام خبر 
فوق افزود: از ابتداي سال جاري ۱9۰ روستاي ديگر استان از 
نعمت گاز طبيعي بهره مند ش��ده اند که اين ميزان بهره مندي 
نش��ان دهنده گازدار ش��دن هر ۴3 س��اعت يک روستا از نعمت 
گاز طبيعي اس��ت و ثبت اين رکورد در کش��ور تقريبا کم نظير 
است.س��يد ناصر حس��يني نژاد گفت: اس��تان خوزستان ۴۰۵۵ 
روستا دارد و در حال حاضر ۱۶۵۷ روستاي استان از نعمت گاز 
طبيعي بهره مند هس��تند و اين تعداد روس��تاي گازدار از طريق 
اجراي بيش از ۱/۰۸۱/9۰3 متر خطوط و شبکه گاز رساني از 
نعمت گاز طبيعي بهره مند ش��ده اند و ما مفتخريم که بعنوان 
اس��تاني پيش��رو در حال خدمت به مناطق محروم هس��تيم و به 
حول و قوه الهي تا پايان س��ال جاري خبرهاي خوبي در حوزه 
گاز رس��اني به روس��تاهاي استان به اطلاع مردم شريف استان 

خواهيم رساند.

جذب بيش از10هزار مشترک گاز طبيعي درنه 
ماهه سالجاري در شرکت گاز استان مرکزي 

تجارت-اس�تان مرکزي:جواد مهندس مدير عامل شرکت گاز 
اس��تان مرک��زي عملک��رد و فعاليت هاي نه ماهه ش��رکت گاز 
اس��تان مرکزي در س��ال ۱39۶را بدين شرح توضيح داد:از اول 
سالجاري۱۰هزار و ۵۷۴مشترک جديد در بخش هاي مختلف 
اعم از خانگي،تجاري وصنعتي جذب اين شرکت گرديده است 
که در همين راس��تا تعداد مش��ترکين گاز طبيعي از بدو تاسيس 

اين شرکت به۵3۴هزار و۶3۴مشترک رسيده است.
 ب��ه گ��زارش روابط عمومي ش��رکت گاز اس��تان مرکزي جواد 
مهندس مديرعامل اين شرکت روستاهاي بهره مند ازگازطبيعي 
در سطح استان مرکزي را تاکنون 9۵۴روستا برشمرد همچنين 
جمعيت شهري بهره مند از گاز طبيعي در سطح استان مرکزي 
را صددر صد و جمعيت تحت پوشش روستايي را 9۷/۶۸درصد 
و درمجموع ش��هري و روس��تايي 99/۴۸درصد بر ش��مرد و در 
اين خصوص گفت: اس��تان مرکزي داراي 3۴ ش��هر مي باش��د 
 ک��ه تمامي س��اکنين ش��هرها از نعم��ت گاز طبيع��ي برخوردار

 هستند.
ج��واد مهن��دس در ادام��ه گزارش خود به مص��رف گازطبيعي 
طي نه ماه س��ال ۱39۶ درس��طح اس��تان مرکزي اش��اره نمود 
ودراين خصوص گفت:درسالجاري چهارميليارد و۶۶۱ميليون 
متر مکعب گاز در س��طح اس��تان مرکزي در بخشهاي مختلف 
مصرف شده است که از اين ميزان يک ميليارد و 9۸۰ ميليون 
مترمکع��ب در بخ��ش ني��روگاه حرارتي و ي��ک ميليارد و ۷۷۶ 
ميلي��ون مت��ر مکعب در بخش صنايع و 9۰۵ميليون متر مکعب 
در بخش خانگي و تجاري به مصرف رس��يده اس��ت که نسبت 
به مدت مصرف مشابه سال قبل دو درصد افزايش دربخشهاي 

مختلف داشته ايم.
 مديرعامل ش��رکت گاز اس��تان مرکزي درادامه درخصوص 
عملي��ات ش��بکه گ��ذاري و نص��ب انش��عابات گفت:ازابتداي 
سالجاري تاکنون به ميزان ۱۶۲کيلومتر شبکه گازبه شبکه هاي 
گازرساني اين استان افزوده شده است که با اين احتساب ميزان 
کل ش��بکه گ��ذاري تا کنون به بيش ازن��ه هزارو9۸۶کيلومتر 
رس��يده اس��ت وتعداد سه هزار و۲99انش��عاب گاز جديد نيز در 
س��طح اس��تان نصب گرديده که تعداد انش��عابات نصب ش��ده 
 در س��طح اس��تان مرکزي تا کنون به۲۸۲ هزار و۲۷انش��عاب

 رسيده است.

پيشخوان

پيشخوان

اجتماعی

قانون درباره مجازات اسيدپاشي شفاف نيستصدور آرم ترافيک خبرنگاران بعد از تصويب بودجهشهرداري ابزار ايمن سازي ساختمان ها را ندارد
س��خنگوي شوراي ش��هر تهران معتقد 
اس��ت که ش��هرداري تهران ابزار کافي 
براي ايمن سازي ساختمان هاي ناايمن 
را ن��دارد. علي اعطا گفت: ايمن س��ازي 
س��اختمان هاي ناايم��ن برعهده مالک 

اس��ت، اگر مالکي ايمن س��ازي نکند طبق بند ۱۴ ماده ۵۵ قانون 
شهرداري ها، شهرداري بايد راسا اقدام کند و بعد هزينه اش را از 
مالک به همراه ۱۵ درصد جريمه بگيرد. وي ادامه داد: فکر مي کنم 
در مهرماه يا آبان ماه مصوبه اي داشتيم که شهرداري مطالعه اي 
را انجام بدهد و برنامه عملياتي براي ايمن سازي ساختمان هاي 
ناايمن بلندمرتبه به ش��ورا ارائه دهد. در ايمن س��ازي اولويت با 
بلندمرتبه ها اس��ت زيرا ساختمان هاي پرخطرتري هستند. قرار 

شد اين ساختمان ها شناسايي و بعد ايمن سازي شوند.

رئي��س  محسن هاشمي رفس��نجاني، 
ش��وراي ش��هر تهران با اشاره به اينکه 
هنوز آيين نحوه صدور آرم طرح ترافيک 
به خبرنگاران در کميس��يون عمران و 
حمل و نقل ش��وراي ش��هر تهران تهيه 

نشده، اظهار کرد: با توجه به بررسي لايحه بودجه 9۷ شهرداري 
تهران اين موضوع به بعد از تصويب بودجه موکول شده است. 
وي تصريح کرد: در خصوص ميزان پرداختي از سوي خبرنگاران 
در خص��وص ط��رح ترافيک، منتظر نظ��ر معاونت حمل و نقل 
ش��وراي ش��هر تهران هستيم و در نهايت تصميم گيري خواهيم 
کرد. رئيس ش��وراي ش��هر تهران همچني��ن درخصوص رقم 
پرداختي از سوي خبرنگاران گفت: در اين زمينه فعلًا نمي توان 

رقمي را گفت و بايد منتظر باشيم.

سخنگوي کميسيون اجتماعي مجلس 
با اش��اره به اينکه قانون قوي و ش��فاف 
در حوزه زنان وجود ندارد، بر ضرورت 
تشديد مجازات اسيدپاشي تاکيد کرد. 
زهرا ساعي بيان داشت: لايحه حمايت 

از حقوق کودک و نوجوان توس��ط کميس��يون قضايي در حال 
پيگيري اس��ت و طبق گزارش هايي که به ما رس��يده، در حال 
طي کردن مراحل نهايي اس��ت. در کميس��يون اجتماعي پيگير 
اين قضيه بوديم و نظرات و پيش��نهادات بس��ياري را در اين 
خصوص مطرح کرده ايم. وي درخصوص تشديد مجازات هاي 
اسيدپاشي بيان داشت: اين طرح توسط خانم هاي مجلس تهيه 
و امضا شده و براي اين است که چون مجازات هاي اسيدپاشي 

در برخي موارد به صورت شفاف بيان نشده است.

اخ��بار ش�هرستان

بهره برداري از دو طرح هادي در بوشهر

جلسه آسيب شناسي پايش برنامه عملياتي دانشگاه علوم پزشکي ايلام و بررسي برنامه عملياتي سال 97 برگزار شد

فاز دوم بلوار ساحلي شرق کارون
 به نام شهداي صنعت نفت مزين شد 

مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم تاکيد کرد؛ 

ماموريت ذاتي آموزش و پرورش توقف پذير نيست
تجارت- اس�تان خوزس�تان: طي مراس��مي با حضور 
اس��تاندار خوزس��تان، مديرعامل شرکت ملي مناطق 
نفتخيز جنوب ،ش��هردار اهواز، سرپرس��ت فرمانداري 
اهواز، رييس و جمعي از اعضاي ش��راي اسلامي شهر 
اهواز، فاز دوم بلوار س��احلي ش��رق کارون کلنگ زني 
و ب��ه نام ش��هداي صنع��ت نفت نامگذاري ش��د.اين 
پروژه ش��امل احداث بلوار س��احلي شرقي، حدفاصل 
تاسيس��ات ش��رکت نفت و احداث فاز دوم بلوار ساحلي 
شرقي،حدفاصل خيابان 3۲ متري ذوالفقار)فاز3 کوي 
ملت( و زرگان است که بخش مهمي از آن در زمين هاي 
متعلق به اين شرکت اجرا مي شود..استاندار خوزستان 
در اين مراس��م با اش��اره به همکاري بي دريغ مناطق 
نفتخيزجنوب در توسعه و عمران شهر اهواز گفت: نحوه 
تعامل شرکت ها، دستگاهها با استانداري و شهرداري 
بيانگر ايجادانس��جام و هماهنگي بيش��تر و دور شدن 
تدريجي از نگاه بخشي است. دکتر غلامرضا شريعتي 
ب��ا اش��اره به هم��کاري نفت و مهن��دس عالي پور در 
پروژه هاي مختلف توس��عه ش��هري ، زيست محيطي 
تصريح کرد: براي رسيدن به نقطه اي که رضايتمندي 
مردم از حيث امکانات و خدمات با کيفيت ش��هري و 
حمل و نقل پيش��رفته فراهم ش��ود، لازم اس��ت تمام 
دستگاه ها مشارکت تمام و کمال داشته باشند. شهردار 
اهواز نيز در اين آيين با قدرداني از همکاري بسيار مؤثر 

شرکت ملي مناطق نفتخيزجنوب در اين پروژه گفت: از 
آنجا که اجراي اين پروژه بدون همکاري نفت امکان 
ش��روع کار وجود نداشت،بنابراين طي نشست هايي با 
محوريت استانداري، براي تشکيل کميته اي مشترک 
از کارشناسان شهرداري نفت توافق لازم بعمل آمد و 
با تشريک مساعي دو طرف، در مدتي کمتر از يک ماه 
تقريبا تمام موانع موجود بر سر راه اجراي اين طرح با 

همکاري و اهتمام شرکت نفت برداشته شد. 
براين اس��اس به لحاظ حس��ن همکاري شرکت نفت 
و ب��ه لح��اظ اينکه اين مراس��م و بخش��ي مهم از اين 
پروژه در محل زمين هاي اهدايي نفت اجرا مي ش��ود، 
اين مقطع از جاده ساحلي به نام شهداي صنعت نفت 
نامگذاري مي شود و از هم اکنون تابلوهاي آن نصب 

خواهد شد.

تجارت-جزيره قشم:رئيس هيئت مديره و مدير 
عامل س��ازمان منطقه آزاد قش��م بر توقف ناپذير 
بودن ماموريت ذاتي آموزش و پرورش به عنوان 
زيرساخت همه موفقيت هاي کشور تاکيد کرد.به 
گزارش روابط عمومي سازمان منطقه آزاد قشم، 
حميد رضا مومني روز پنجشنبه در ديدار معاون 
وزير آموزش و پرورش و دبير ش��وراي راهبردي 
آم��وزش و  پ��رورش در مناطق آزاد کش��ور با وي 
در س��اختمان مرکزي سازمان منطقه آزاد قشم، 

گفت: توسعه دنيا به دو کليد اصلي و مهم همچون تعالي آموزش و پرورش 
به عنوان مؤلفه توليد فکر و پويايي و توس��عه دس��تگاه قضا به عنوان توليد 
عدالت نياز دارد.او اعلام کرد: سازمان منطقه آزاد قشم خود را از هيچ يک 
از ارکان دولت جدا نمي داند و مهمترين برنامه ما در قشم، ايجاد رضايت 
عموم مردم جزيره با نگاه ويژه به نظام ارزشمند آموزش و پرورش است.به 
گفته مديرعامل سازمان منطقه آزاد قشم، شاخص هاي آموزش و پرورش 
اين منطقه طي سال هاي گذشته با درايت دو مدير آموزش و پرورش قشم 
و بخش شهاب اين جزيره، پيشرفت کم نظيري داشته که شايسته تقدير 
است. وي اظهار کرد: پيش بيني درصدي از سرمايه گزاري هاي بين المللي 
در قش��م که در پيوس��ت فرهنگي تنظيم ش��ده براي طرح هاي کلان اين 
منطقه شامل فعاليت ها در حوزه )نفت، گاز و  پتروشيمي( درنظر گرفته شده 
و اطمينان داريم آينده نظام آموزش و پرورش قشم را متحول خواهد کرد.

مومني گفت: تا کنون ۱۰ دانشجوي بومي و نخبه در منطقه آزاد قشم بورسيه 
شده اند و اين تعداد تا ۵۰ نفر افزايش خواهد يافت و ما در سازمان منطقه 

آزاد قشم آماده ايم با نظر وزارت آموزش و  پرورش 
انتخاب اين نخبگان و بورسيه آنان را از دبيرستان 
شروع کنيم.او همچنين کمک ده ميليارد ريالي 
منطقه آزاد قشم به مدارس روستاهاي اين جزيره 
در قالب تکميل تجهيزات مدارس پيش از مهر ماه 
امسال را به اطلاع مهمانان اين  نشست، رساند.

رئيس شوراي آموزش و  پرورش قشم تاکيد کرد: 
در همه فرصت ها و به محض تامين منابع مالي 
در راس��تاي تعالي حوزه آموزش و پرورش که به 
آن اعتقاد و باور داريم بيش از پيش خدمت خواهيم کرد.بنا به اين گزارش، 
اين نشس��ت با هدف بررس��ي مس��ائل حوزه آموزش و پرورش قشم با نگاه 
به سند اقدام  مشترک بهبود کيفيت آموزشي مصوب بهار ۱39۴ با حضور 
حميد رضا مومني رئيس هيئت مديره و مدير عامل س��ازمان منطقه آزاد 
قشم، مجتبي زيني وند معاون وزير و رئيس سازمان مدارس غير دولتي و 
توس��عه مش��ارکت هاي مردمي و خانواده وزارت آموزش و پرورش و محمد 
ابراهيم موذني دبير شوراي راهبردي آموزش و پرورش در مناطق آزاد کشور 
بر گزار ش��د.در اين نشس��ت، دانش هاشمي پور مديرکل آموزش و پرورش 
هرمزگان، رسول اکبري معادن فرهنگي، اجتماعي و گردشگري سازمان 
منطقه آزاد قش��م و  جمعي از مديران و مس��ئولان حوزه فرهنگ و آموزش 
و پرورش جزيره قشم هم حضور داشتند.  براساس تفويض اختيارات وزير 
آموزش و پرورش به رئيس هيئت مديره و  مديرعامل سازمان منطقه آزاد 
قش��م، حميد رضا مومني رياس��ت ش��وراي آموزش و پرورش ابن منطقه را 

به عهده دارد

تج��ارت -اس��تان بوش��هر: طي مراس��مي بهره ب��رداري از دو 
طرح ه��ادي در روس��تاهاي بخ��ش مرکزي بوش��هر با حضور 
فرماندار، بخش��دار، مديربنياد مسکن شهرستان و اهالي روستا 
انج��ام گرفت.به گزارش روابط عمومي بنياد مس��کن اس��تان 
بوش��هر،در اي��ن آيين مهندس صداق��ت بيان کرد: طرح هادي 
روستاي حمود از محل اعتبارات روستاهاي فاقد دهياري احداث 
ش��ده اس��ت. اين پروژه به طول ۱9۰ متر با عرض ۸ و اعتبار 
ي��ک ميلي��ارد و ۲۵۰ ميلي��ون ريال در مدت زمان ۱۵ روز کاري 
به اتمام رسيده است. همچنين طرح هادي روستاي رستمي به 
طول 3۴۰ متر با عرض ۸ متر و اعتبار يک ميليارد و ۱۲۷ ميليون 
ري��ال از مح��ل اعتبارات روس��تاهاي فاقد دهياري و نفت وگاز 
به بهره برداري رسيد.در ادامه جمشيدي- فرماندار بوشهر، در 
خصوص اجراي طرح هادي روستاهاي حمود و رستمي، ضمن 
قدرداني از بنياد مسکن گفت: اين نهاد يکي از نهادهايي است 

که در جهت رفع مش��کل روس��تاييان و رفع محروميت زدايي، 
توس��ط بنيان گذار انقلاب تأس��يس شد. شايان ذکر است شورا 
و اهالي روس��تا از بنياد مس��کن بخاطر تلاش هاي شبانه روزي 

جهت اجراي طرح هادي تقدير و تشکر نمودند.
افتتاح بوستان روستايي اميد ���

در دهه فجر، بوستان روستايي بحُيري شهرستان دشتي با حضور 
دکتر ش��هرياري- نماينده مجلس ش��وراي اسلامي، فرماندار، 
مديربنيادمسکن دشتي و ديگر مسئولين افتتاح گرديد.مهندس 
صالح- با تبريک ايام يوم ا... دهه فجر و ارائه گزارشي از عملکرد 
و برنامه هاي در دس��ت اقدام بنياد مس��کن، گفت: اين پروژه از 
محل اعتبارات استاني به مبلغ يک ميليارد و سي چهار ميليون 
ريال در مس��احت ۲۷۰۰ مترمربع احداث و مورد بهره برداري 

قرار گرفته است
بهره برداري از طرح هادي برکه چوپان ���

همچنين بمناسبت يوم ا... دهه فجر، طرح هادي روستاي برکه 
چوپان شهرستان کنگان با حضور خانم الماسي نماينده مجلس 
شوراي اسلامي، فرماندار، مدير بنياد مسکن و مسئولين شهرستان 
افتتاح گرديد.در اين مراسم مدير بنياد مسکن شهرستان کنگان و 
عسلويه ضمن ارائه گزارش از عملکرد در سال جاري، بيان کرد: 
اي��ن پ��روژه از مح��ل کمک هاي وزارت نفت با اعتبار ۲ ميليارد و 
۴۰۰ ميليون ريال با مس��احت 3۴۰۰ مترمربع ش��امل زيراساس، 
اس��اس، سنگ جدول، س��نگ فرش پيادرو، قيرپاشي و آسفالت 

انجام شده است
بهره برداري از بوستان روستايي ���

 بوستان اميد در روستاي چهارروستايي بخش ريگ شهرستان 
گناوه با حضور فرماندار، بخشدار، مسئولين شهرستان و اهاي 
روستا افتتاح و به بهره برداري رسيد.مهندس افرند- مدير بنياد 
مسکن گناوه در جمع حاضرين از فعاليت هاي انجام گرفته در 

روستا را بيان کرد و گفت: اين بوستان با اعتبار ۲ ميليارد ريال از 
اعتبارات استاني در مساحت 3۴۰۰ مترمربع داراي زمين واليبال، 

سِن نمايش و اسباب بازي کودکان احداث شده است.

تجارت-اس��تان ايلام:جلسه ستاد پايش برنامه 
عملياتي دانش��گاه علوم پزش��کي ايلام با حضور 
سرپرس��ت دانش��گاه، قائم مق��ام برنامه ريزي و 
مديرپاي��ش برنامه عملياتي، معاونين دانش��گاه، 
روس��اي حوزه هاي بازرسي، حراست، اورژانس، 
پرس��تاري و فن��اوري اطلاع��ات دانش��گاه و 
مس��ئولين پاي��ش برنامه عمليات��ي اين حوزه ها 

برگزار گرديد.
در ابتداي جلس��ه قائم مقام برنامه ريزي و مدير 

پايش برنامه عملياتي دانشگاه ضمن قدرداني از 
زحم��ات وزارت بهداش��ت به عنوان وزارت خانه 
پيشتاز در دولت در امر برنامه ريزي و تشکر ويژه 
از معاون��ت برنامه ري��زي وزارت بهداش��ت براي 
تس��هيل و تداوم نظ��ام برنامه ريزي عملياتي، از 
زحمات معاونين و مسئولين پايش در حوزه هاي 
مختل��ف قدردان��ي ک��رد و از کلي��ه معاونت ها و 
حوزه ه��اي مرتب��ط خواس��ت ک��ه در دو نوب��ت 
باقيمانده بارگذاري مس��تندات در اس��فند 9۶ و 

فروري��ن 9۷، ب��ا جديت بيش��تري اقدام به اجرا و 
پايش مناس��ب برنامه عمليات��ي نمايند.در ادامه 
گزارش عملکرد 9 ماهه دانش��گاه و نقاط قوت و 
ضعف در حوزه برنامه عملياتي توسط دکتر جميل 
صادقي فر مدير پايش برنامه عملياتي دانش��گاه 

براي حاضرين ارائه شد. 
در ادامه جلسه کليه معاونين و مسئولين حوزه هاي 
مرتبط و نيز مس��ئولين پايش به بيان مش��کلات 
و چالش ه��اي پي��ش روي اج��را و پايش برنامه 

عمليات��ي ح��وزه خ��ود پرداختن��د و راه حل هاي 
مناس��بي ب��راي اجراي بهتر برنام��ه و بارگذاري 
دقيق تر مس��تندات در س��امانه برنامه عملياتي 

بيان کردند.
يک��ي ديگر از محورهاي مورد بحث در جلس��ه، 
برنامه عملياتي س��ال 9۷ دانش��گاه بود که مقرر 
ش��د کليه حوزه ها با بررس��ي دقيق پيش نويس 
برنامه عملياتي، پيش��نهادات و نظرات خود را به 
حوزه هاي تخصصي در ستاد وزارت ارسال نمايند.

در انتهاي اين جلسه دو ساعته دکتر کريم همتي 
سرپرس��ت دانش��گاه علوم پزشکي ايلام ضمن 
تش��کر از زحمات همه دس��ت اندرکاران برنامه 
عملياتي در دانشگاه، پرداختن به اين مقوله را از 
اولويت هاي جدي دانش��گاه عنوان کرد و از همه 
حوزه ها خواس��ت تا به طور اختصاصي با تشکيل 
جلس��اتي ب��ا حضور مع��اون مربوطه و تيم کاري 
زمينه حل مش��کلات احتمالي در اجراي برنامه 

عملياتي را فراهم کنند. 

گروه اجتماعي: به گفته ش��هردار تهران، 
اعتي��اد، ج��رم و جناي��ت، ک��ودکان کار و 
طلاق؛ جدي ترين آس��يب هاي اجتماعي 
پايتخ��ت هس��تند. ب��ه گ��زارش فارس، 
محمدعل��ي نجفي ابراز کرد: خوش��حال 
هس��تيم که ش��جاع پوريان هم به جمع 
مديران شهرداري مي پيونند؛ البته ايشان 
چهره ناشناخته اي نيستند و آشنايي ايشان 
نيز با ش��هرداري کم نيس��ت چراکه چهار 
س��ال عضو شوراي اسلامي شهر بودند و 
قب��ل و بع��د از آن هم با ش��هرداري ارتباط 
داش��تند. از اين رو ايش��ان هم با ش��رايط 
عمومي ش��هرداري و هم با مديران بخش 
اجتماعي و فرهنگي ش��هرداري آشنايي 
داشته و دارند. وي ابراز اميدواري کرد که 
ش��جاع پوريان از همين روزهاي آغازين 
مس��ئوليت خود در شهرداري، مستقيم به 
اص��ل مطالب بپردازن��د و بعضي از عقب 
ماندگي هاي ماه هاي گذشته را جبران کند. 
نجفي با اش��اره به وجود مش��کلات جدي 
و چالش هاي س��خت در مسائل اجتماعي 
و فرهنگي در س��طح ملي و همچنين در 
شهر تهران تاکيد کرد: در سطح ملي وجود 
انواع مختلف آسيب هاي اجتماعي همانند 
اعتي��اد، ن��رخ جرم و جنايت، کودکان کار، 
ط��لاق و ... ي��ک خطر ج��دي براي نظام 
جمهوري اسلامي تلقي مي شود. شهردار 

ته��ران در ادام��ه ب��ه موض��وع »کاهش 
همبس��تگي اجتماع��ي در س��طح ملي« 
اشاره و عنوان کرد: طبق نظرسنجي هايي 
ک��ه در فواص��ل زماني مختلف در اين ۲۰ 
س��ال اخير صورت گرفته، به نظر مي رسد 
همبس��تگي اجتماع��ي در بين آحاد ملت 
طي س��ال هاي اخير به س��مت تضعيف و 
کاسته شدن حرکت کرده است. علاوه بر 
اين سطح نازل مسئوليت پذيري اجتماعي 
در نهاده��اي دولتي، بنگاه هاي غيردولتي 
و حت��ي در بين مردم مش��اهده مي ش��ود 
ب��ه نحوي ک��ه امروز مس��ئوليت پذيري 
اجتماع��ي در بي��ن گروه هاي اقتصادي و 
نهادهاي دولتي وجود ندارد و حتي گريز از 
مسئوليت اجتماعي نيز به چشم مي خورد، 
اين درحالي است که اين مسئوليت پذيري 
اجتماعي در فرهنگ و سنت ما خيلي زياد 
بوده است و حتي افراد در يک محله نيز همه 
نسبت به هم احساس مسئوليت مي کردند؛ 
ع��لاوه ب��ر اين در تعاليم ديني و اعتقادات 
م��ا ني��ز به اين موضوع خيلي تاکيد ش��ده 
اس��ت. شهردار تهران خاطرنشان کرد: در 
سطح شهر نيز در عين حال که سايه همان 
مسائل عمومي بر سر ما سنگيني مي کند، 
همان مش��کلات را در س��طح شهرداري 
داريم؛ از اين رو در بخش��ي که ش��هرداري 
مس��ئوليت مستقيم و يا غيرمستقيم دارد، 

ي��ک برنامه جامع و يکپارچه راهبردي در 
مسائل اجتماعي و فرهنگي در شهرداري 
تهران نداريم. وي افزود: ما نتوانس��تيم به 
خوبي از مجموعه امکانات و سازمان هاي 
در اختيار ش��هرداري و همچنين امکانات 
در اختيار س��ازمان هاي م��ردم نهاد براي 
روبرو شدن با مسائل اجتماعي و فرهنگي 
و همچنين براي سازماندهي و ساماندهي 
اين مسائل استفاده کنيم. علاوه بر اين يک 
ضعفي در بخش اطلاع رس��اني برنامه ها 
و فعاليت ه��اي اجتماع��ي و فرهنگي در 
ش��هرداري وجود دارد که البته اين ضعف 
در بقيه بخش ها هم به چشم مي خورد اما 
به نظر مي رس��د در اين مورد از مشکلات 
بيش��تري رن��ج مي بريم. نجف��ي از »کم 
توجه��ي نس��بت به آموزش ش��هروندان 
در زمينه ه��اي اجتماع��ي و فرهنگي« به 
عن��وان يکي از نق��اط ضعف عملکرد ياد 
ک��رد و گفت: به��ره وري پائين در اماکن 
و فعاليت هاي وابس��ته ش��هرداري تهران 
ش��امل فرهنگسراها، سراهاي محلات و 
ساير امکانات در اختيار شهرداري به شمار 
م��ي رود ک��ه بايد از اين امکانات در جهت 
حل اساس��ي مسائل اجتماعي و فرهنگي 
ش��هر تهران و ارائه خدمات گسترده تر به 
مردم تهران استفاده کرد. شهردار تهران در 
ادامه به نقاط قوت موجود در اين حوزه نيز 
اشاره و تصريح کرد: قدم اول براي حل يک 
مسئله آن است که اين مسئله را به خوبي 
شناخته و آن را تجزيه و تحليل کنيم چرا 
که بدون شناخت مسئله و تنها با تعارف و 
بحث هاي کلي، طبيعي است که نمي توان 
راه حل درستي پيدا کنيم؛ از اين رو در خيلي 
از جلسات با مديران بيشتر نقاط ضعف را 
مطرح مي کنند و در جلسات عمومي و در 
بين مردم نقاط قوت و ضعف را بايد با هم 
گفت و بيشتر نيز نقاط قوت را مطرح کرد 
تا مردم اميدوار ش��وند که کارآمدي نظام 

در اجزاي مختلف وجود دارد.

گ�روه اجتماع�ي: دبيرکل ش��وراي عالي 
آموزش و پرورش درباره برگزاري آزمون 
ورودي مدارس خاص غيردولتي متوسطه 
اول گفت: مس��ئولان ذيربط با هماهنگي 
خود مديران مدارس چاره انديشي کرده اند 
تا آنها نيز همانند مدارس س��مپاد و نمونه 
دولت��ي آزمون��ي برگزار نکنن��د، بنابراين 
م��دارس خاص غيردولتي در س��ال آينده 
آزمون نخواهند داش��ت. به گزارش ايسنا، 
مه��دي نويد ادهم با بيان اينکه ش��ورا در 
دهه هاي گذشته امر قانون گذاري آموزش 
و پرورش را در چارچوب مشخصي انجام 
داده اظهار کرد: صاحب نظران در هش��ت 
کميسيون تخصصي حضور دارند و با وجود 
آنکه در گذش��ته وزي��ر آموزش و پرورش 
عالي ترين مقام شوراي عالي بود با قانون 
مصوب سال ۸۱ مجلس شوراي اسلامي، 
رئيس جمهور، رئيس شوراي عالي شد و از 
۲۲ عضو فعلي، هشت نفر وزير يا معاونين 
آنها هستند. سه نفر از سوي فرهنگستان ها 
و سه نفر نيز مشترکا از سوي وزراي آموزش 
و پ��رورش و عل��وم معرفي مي ش��وند و از 

رئيس جمهور حکم دريافت مي کنند.
نويداده��م اف��زود: ش��وراي عالي نهادي 
فرادس��تگاهي اس��ت و يکي از بزرگترين 
سياس��ت هايي که در آن اتخاذ ش��د، سند 
تح��ول بنيادين ب��ود که با همت و تلاش 
جمع زيادي از متخصصان که بنده جزئي 
از آنها بودم، تدوين شد. اين سند در سال 
۱39۰ در شوراي عالي انقلاب فرهنگي به 
تصويب رسيد و به قدري حائز اهميت بود 
که مقام معظم رهبري تعبير بلندي راجع 
به آن بکار برده اند. کمتر سندي داريم که 
ايش��ان درباره آن فرموده باش��ند »جامع، 
پيش��رو و قابل افتخار است.« وي با اشاره 
به مکلف شدن آموزش و پرورش در برنامه 
شش��م توس��عه براي عملياتي کردن سند 
عنوان کرد: سه گام براي تحول جدي در 
آموزش و پرورش مطابق سند پيش بيني 

شده که گام اول تهيه نقشه راه بود و انجام 
ش��د. گام دوم نيز تهيه زيرس��اخت ها بود. 
اکن��ون در مرحله تامين زيرس��اخت هاي 
منابع انساني، منابع مالي، مديريتي و منابع 
تکنولوژيک هستيم. يکي از دستاوردهاي 
سند، تبديل نظام آموزشي حافظه محور به 
نهادي فرهنگي و تربيتي اس��ت. دبيرکل 
ش��وراي عالي آم��وزش و پرورش با بيان 
اينکه اجراي سند نيازمند عزم ملي و اتحاد 
استراتژيک است عنوان کرد: از نمايندگان 
مجلس درخواس��ت مي کنم براي اجراي 
س��ند اعتبار وي��ژه اي درنظر بگيرند؛ تنها 
ب��راي اج��راي رتبه بن��دي معلمان 3 تا ۵ 
هزار ميليارد تومان نياز اس��ت. نويد ادهم 
درباره مصوبه اخير شوراي عالي آموزش و 
پرورش پيرامون حذف آزمون هاي ورودي 
مدارس خاص در دوره ابتدايي اظهار کرد: 
تربيت اصل اس��ت و بهترين س��ن تربيت 
پذي��ري ني��ز دوره ابتداي��ي اس��ت. طبق 
راهکارهاي سند بايد زمينه تربيت پذيري 
در س��احت هاي ششگانه در دوره ابتدايي 
فراهم و موانع پيش روي آن برطرف شود. 
در اين ميان کنکور يک عاملي مهم بيروني 
براي اجراي س��ند اس��ت. از جمله عوامل 
داخل��ي نيز نمره محور بودن دوره ابتدايي 
بود که ما ارزش��يابي توصيفي را براي رفع 
اس��ترس اجرا کرديم و در دومين گام وارد 

بحث حذف شبه کنکورها شديم. وي ادامه 
داد: متاسفم که اين مصوبه صرفا به حذف 
سمپاد محدود شد اما بايد کليت مصوبه را 
در نظر گرفت. در بند اول مصوبه به اجراي 
جدي تر طرح ش��هاب تاکيد ش��ده است. 
طرح شهاب مصوبه شوراي عالي انقلاب 
فرهنگ��ي و بني��اد ملي نخب��گان را دارد و 
امسال آن را تقويت خواهيم کرد. حدود ۱۷ 
نوع برنامه درون و بيرون مدرسه اي براي 
شناس��ايي استعدادها ديده شده است. بند 
دوم مصوب��ه به حذف آزمون هاي ورودي 
پاي��ه هفتم م��دارس خاص اش��اره دارد. 
همچنين در پايه دهم دو آزمون تيزهوشان 
و نمون��ه دولتي برگزار مي ش��د که ادغام 
مي ش��وند. دبيرکل شوراي عالي آموزش 
و پ��رورش گف��ت: ۲۵۰هزار نفر در آزمون 
س��مپاد شرکت مي کردند که ۱۵هزار نفر 
پذيرفته مي شدند و ۲3۵ هزار نفر احساس 
شکست مي کردند؛ درباره نمونه دولتي ها 
ه��م همينطور ب��ود. در واقع اين آزمون ها 
آسيب زا بود. دبيرکل شوراي عالي آموزش 
و پرورش ادامه داد: دوره ابتدايي و متوسطه 
اول دوره هويت يابي است، اما در دوره دوم 
تيزهوش��ان باقي مي ماند و در رده س��ني 
بالات��ر دانش آموزان متفاوت و برتر را جدا 
مي کنيم. اکنون استراتژي وزاتخانه تقويت 

مدارس دوم متوسطه سمپاد است.

شهردار تهران تشريح کرد؛

چهار آسيب اجتماعي جدي پايتخت
دبيرکل شوراي عالي آموزش و پرورش خبر داد؛

ممنوعيت آزمون هاي پيشرفت تحصيلي 


